
 

 

Saxängens samfällighet protokoll söndagen 5 mars 2023 

Närvarande: Klas Andreasson, Emma Lilja, Urban Strömberg, Hjalmar Strömgren, Emma 
Wiström och Suzanne Elgström 

1. Mötets öppnande och val av ordförande 
Hjalmar förklarade mötet öppnat. Hjalmar valdes till ordförande för mötet. 
 
2. Val av sekreterare 
Suzanne Elgström valdes till sekreterare. 
 
3. Val av justeringspersoner 
Klas Andreasson och Emma Lilja valdes till justeringspersoner. 
 
4. Uppdatering av samfällighets ekonomi, framtida fondering 
Urban meddelade ställningarna på våra konton såväl rörligt konto som fondkontot. Under 2022 
gjordes ingen fondering men ca kr 25.000 användes för iordningställande av stora lekplatsen. 
Styrelsens förslag är att vi inför 2023 avsätter ca kr 45.000 till fondkontot. 
 
5. Summering av vintern i området 
Flera fastigheter har haft påhälsning under vintern. Det är troligen ungdomar som går runt och 
busar och knackar på dörrar och fönster och detta skrämmer familjerna som bor där.  
 
Flera gatlampor har varit trasiga men just nu verkar alla lamporna lysa. Du ringer själv till 
kommunen om du ser trasiga gatlampor i området.  
 
Sålda fastigheter på området: Korallrotgränd 6 har sålts och Nattviolgränd 4 är fortfarande till 
salu men nu med ny mäklare. 

 
6. Söndagen den 23 april städdag/årsmöte 
Vi genomför städdagen och årsmötet som vanligt med städning 9-12 + årsmöte 12-13. 
Inga stora insatser den här gången så någon container har inte beställts. Emma Lilja handlar till 
fika och grillning och köper den här gången mer kycklingkorv, annars lika tidigare inköp. 
 
7. Höststädning 12 november 

 
8. Något nytt om nya tomter vid Barrvägen? 
Ingen mer information har kommit. 
 
9. Inkomna motioner 
Inga motioner har inkommit. 

 
10. Rundvandring på området 26 mars kl 16.00 
För den vanliga rundvandringen runt området inför städdagen träffas vi utanför Hjalmars hus 
kl 16.00. 

 
11. Övriga frågor 
Vi påminner campingen om att de måste ha kontroll över träden längs stigen mellan vårt 
område och campingen. Flera träd har fallit inne i skogen eller hänger på trekvart, men just nu 
finns inga träd som ramlat över stigen. 
 
Suzanne påminner valberedningen om att sätta igång med arbetet inför den nya styrelsens 
sammansättning 2023. 
 



 

Nytt kontrakt om gräsklippningen på området har slutits med Albeto. Förlängningen av 
gräsklippsavtalet har sin start våren 2023. Fast pris i 5 år 22750:--. 
 
Barnen på området meddelar via sina föräldrar att den nya lekställningen fungerar fint. 
 
 
Vid protokollet 
Suzanne Elgström, sekreterare 
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Emma Lilja 


